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احمد ســـعادتمند، مدیرعامل باشگاه استقلال پنجشنبه شب در 

گفت وگوی لایو اینستاگرامی درخصوص برخی مسائل این باشگاه 

توضیحاتی ارائه کرد. مدیرعامل باشگاه استقلال در این برنامه زنده 

خطاب به هوادارانی که صحبت هایش را گوش می کردند درخصوص 

لیست فصل بعدی استقلال اظهار داشت: »حدود دو هفته پیش 

از فرهاد مجیدی درخواست کردم لیست نقل وانتقالاتی اش را به 

ما بدهد تا براساس آن بتوانیم برای تمدید قرارداد و جذب بازیکنان 

اقدام کنیم که هنوز این اتفاق رخ نداده است.« درواقع مهم ترین 

نکته در صحبت های سعادتمند اختلاف مشهود بین او و سرمربی 

تیم بود. مدیرعامل از ندادن لیست توسط سرمربی پس از گذشت 

دو هفته گلایه کرده و در این بین نیز دلیل کنار گذاشـــتن لکیچ 

را شـــخص فرهاد مجیدی عنوان کرد و این درحالی است که این 

صحبت ها و گلایه ها بیشتر از هر چیزی در این زمان که استقلال 

به آرامش نیاز دارد تا برنامه هایش را برای آماده سازی لیگ به بهترین 

شـــکل ممکن پیش ببرد، موجب آشـــفتگی درون تیمی و نگرانی 

هواداران شده است.

اصلااختلافیدرکاراست؟

حدود یک ماهی از حضور مدیر جدید استقلالی ها سپری شده ولی 

خبری از دیدار و ملاقات فرهاد با ســـعادتمند نبود. اگرچه عده ای 

از قرنطینه شـــدن مجیدی در امارات خبـــر داده و این موضوع را 

دلیل برگزار نشدن جلسه مشترک می دانستند اما اخبار و حواشی 

حکایت از ماجرایی دیگر داشت. درواقع مساله ای که هواداران آبی 

را همچنان نگران می کرد، انتشار اخبار مختلفی مبنی بر اختلاف 

فرهاد مجیدی با کادر مدیریتی جدید استقلال بود. سعادتمند در 

این رابطه در ابتدای حضور خود به عنوان مدیرعامل استقلال گفته 

بود: »فرهاد دغدغه های مربوط به امور پشتیبانی تیمش را دارد. این 

دغدغه ها قابل حل است. شاید از این به بعد بازیکنان و کادرفنی با 

فراغ بال و آرامش بیشتری کار کنند و به موفقیت و کسب قهرمانی 

برســـند.« آن روزها حدود ۱۲ روز از حضور سعادتمند در استقلال 

سپری می شد و هنوز ارتباط رسمی میان مدیرعامل جدید استقلال 

و سرمربی آبی پوشان پایتخت برقرار نشده بود و این مساله به شایعات 

و اختلاف ها بیشتر دامن می زد که البته سعادتمند درباره این هم 

گفته بود در آینده جلسه ای میان او و مجیدی برگزار خواهد شد.

همه این شایعه ها اما سه هفته بعد برطرف شد و در یک روز گرم بهاری 

سرانجام مجیدی و سعادتمند در مجموعه ورزشی انقلاب یکدیگر را 

ملاقات کردند. در این نشست که به ادعای رسانه رسمی استقلال در 

فضایی گرم و صمیمی برگزار شد، سرمربی و مدیرعامل درخصوص 

برنامه های پیش رو و مباحث مربوط به تیم گفت وگو کردند. مجیدی 

در این نشست گزارشی از نحوه آماده نگه داشتن بازیکنان در ایامی 

که به دلیل شیوع ویروس کرونا تمرینات گروهی با محدودیت مواجه 

بود به مدیرعامل ارائه داد و سعادتمند نیز به سرمربی تیمش اطمینان 

داد با همه توان و قوا برای اعتلای این تیم تلاش خواهد کرد. پس 

از بازدید سعادتمند از زمین تمرین مجموعه انقلاب، وی دستوراتی 

را درراستای تسریع در روند تکمیل و تجهیز این زمین تمرین جهت 

بهره برداری هرچه سریع تر صادر کرد.

جلسهایبامخلفاتاضافی!

با این حال در روزهایی که می طلبید برای انسجام هرچه بیشتر آبی ها 

به منظور آماده سازی هرچه بهتر تیم برای حضور در ادامه رقابت های 

لیگ برتر، دو راس مدیریتی و فنی استقلال جلسات متعدد بیشتری 

را برای برطرف شدن مشکلات برگزار کنند، اما تا اینجای کار دیگر 

خبری از جلسه مشترک طرفین نشده و سعادتمند و مجیدی فعلا 

به همان یک جلسه حضوری بسنده کردند.

این درحالی است که جدای از عکس حاشیه سازی که در همان روز 

ملاقات که اتفاقا مصادف با یکی از ماه های رمضان بود منتشر شد، 

به نظر می رسید مخلفات جلسه فوق خیلی بیشتر از آن چیزی بوده 

که کانال باشگاه منتشر کرده و چه بسا همین درخواست مدیریت 

از کادرفنـــی برای دراختیار قرار دادن نفرات مدنظرش برای فصل 

بعد نیز در همین جلسه محقق شده باشد؛ امری که در حد همان 

درخواست باقی مانده و حداقل هیچ گاه از سمت مجیدی به وقوع 

نپیوست تا مدیر استقلال دو شب پیش در لایو خود نسبت به این 

موضوع خیلی نرم انتقادهایی را مطرح کند.

پشتپردهلیستیکهدادهنشد

همه چیـز از شـایعه اول اردیبهشـت آغـاز و این طـور مطـرح شـد 

کـه بـا توجـه بـه اتفاقـات پیش آمـده میـان فرهاد مجیـدی و احمد 

سـعادتمند، حواشـی تازه و همچنین تغییرات مجدد در کادرفنی 

باشـگاه اسـتقلال دور از ذهـن نیسـت. اختلافـات میـان فرهـاد 

مجیدی و سعادتمند، به پیش از مدیریت سعادتمند بازمی گشت. 

هنگامی که شایعه مدیریت سعادتمند مطرح شد، فرهاد مجیدی 

در اعتراض به هیات مدیره و با هدف قرار دادن شخص سعادتمند، 

گفـت: »ایـن تصمیم هـای نادرسـت مدیریتـی را چـه کسـی بـرای 

اسـتقلال می گیرد؟ چطور به این نتیجه می رسـید که سـرمایه دار 

بـرود و کارمنـد بیایـد؟! پولدار برود و بی پول بیاید؟« پس از تصدی 

پست مدیریت باشگاه استقلال توسط احمد سعادتمند نیز فرهاد 

مجیـدی انتخـاب او را تبریـک نگفـت. البتـه بـا یک تمـاس تلفنی 

و گفت وگـوی مجیـدی و سـعادتمند، صلـح موقتـی میـان طرفین 

ایجـاد شـد و بعدتـر هـم طرفیـن فقـط به یـک دیدار تا اینجـای کار 

اکتفـا کرده اند.

در آن زمان این طور مطرح شـــد که مدیریت جدید استقلال، فعلا 

قصد حمایت و همزمان مدارا با فرهاد مجیدی را دارد. این حمایت 

تا زمانی که مجیدی قصد کناره گیری نداشته باشد برقرار خواهد 

بود. حضور فرهاد مجیدی به عنوان ســـرمربی اســـتقلال تا پایان 

فصل قطعی به نظر می رسد، اما ســـناریوی سعادتمند درصورت 

جدایی مجیدی، بازگشـــت استراماچونی به استقلال برای فصل 

آینده اســـت. برخی این طور مطرح کردند که مدیرعامل استقلال 

ادعا دارد با توجه به رابطه هایش در کشور ایتالیا قادر به انجام این 

کار خواهد بود. مدیریت استقلال عدم شکایت استراماچونی بابت 

مطالباتش را چراغ سبزی ازسوی این سرمربی می داند و با توجه به 

رفتار اســـتراماچونی، این برداشت مدیریت استقلال و همچنین 

خواست سرمربی ایتالیایی برای بازگشت به تهران دور از ذهن نیست.

اما ساعاتی بعد در همان روزی که این شایعه شکل گرفت مدیرعامل 

استقلال مذاکره با آندره آ استراماچونی را برای سرمربیگری این تیم 

تکذیب کرد و گفت: »مذاکره با آندره آ استراماچونی برای سرمربیگری 

استقلال صحت ندارد و کذب است.«

خیالمجیدیراحتنیست

حالا و بر همین اساس از پله های راهروهای استقلال خبر می رسد 

که معادلات برای چیدمان کادرفنی این باشگاه برای فصل بعد از 

حالا آغاز شده و مجیدی فقط در یک صورت درجمع استقلالی ها 

ماندنی است که بتواند در این چند بازی باقی مانده دست به کاری 

خارق العاده زده و حداقل یکی از دو جام داخلی پیش رو را کســـب 

کرده و در آسیا هم تیم را به مرحله حذفی برساند. با اینکه استقلال 

امسال را مجیدی نبسته اما اگر هر نتیجه ای به جز این به دست بیاید 

مطمئنا فرهاد رفتنی خواهد شد و حتی اگر استراماچونی هم در کار 

نباشد، با وجود سعادتمند به طور حتم یک مربی خارجی دیگر روی 

نیمکت استقلال خواهد نشست. در این بین شاید دستورالعمل 

جدید وزارت ورزش مبنی بر ممنوعیت جذب مربی و بازیکن خارجی، 

کمی این امر را دشـــوار کند که با به کار بردن واژه »موقت« ازسوی 

معاون وزیر این موضوع نیز رفع خواهد شد.

بـا ایـن حـال فعلا معـادلات کادرفنی برای فصل آینده اسـتقلال با 

محوریت سرمربی داخلی نیست و همین موضوع دلخوری فرهاد 

را در پـی داشـته و او کـه می ترسـد بـه هر شـکل ممکـن دور خورده 

و برنامه هـا و بازیکنـان فصـل آینـده اش بـه کار نیاینـد، از ارائـه آنهـا 

خـودداری کـرده و این طـور به نظـر می رسـد تـا زمانی کـه مجیدی 

از ابقایـش بـرای فصـل آینده مطمئن نشـود، دسـت به کار نشـده و 

لیسـتی نخواهد داد، هرچند شـنیده می شـود او لیسـتش را آماده 

کرده و نزد خود محفوظ دارد. نگرانی ها اما زمانی بیشـتر می شـود 

که حدود هشـت بازیکن اسـتقلال قراردادشـان برای فصل بعد به 

اتمام رسـیده و به نظر می رسـد اگر هرچه سـریع تر برای این دسـته 

از آبی پوشـان تعیین تکلیـف صـورت نگیرد، مثل همه این سـنوات 

اخیـر بازهـم آبی هـا سـتاره های خود را از دسـت خواهند داد.

گزارش»فرهیختگان«ازپشتپردهگلایههایسعادتمند؛لیستفرهادمحفوظاستاما...

خیال ناراحت مجیدی از ابقا
استقلالیهاییکهقراردادشانبهاتماممیرسد،بلاتکلیفند

در روزها و ماه ها و حتی سال های اخیر اخبار زیادی درباره 

علاقه مندی تیم های مختلف اروپایی به جذب سردار آزمون منتشر 

شده، اما درنهایت وی تاکید کرده که در جریان پیشنهادها نیست 

و در همه این سال ها نیز در لیگ روسیه مانده و تنها تیم های 

روسی اش را عوض کرده است. نام بردن از تیم های خواهان 

مهاجم ایرانی زنیت که در رسانه های خارجی به آنها اشاره شده، 

زمان بر است، با این حال اگر باز هم سردار را در لیگ روسیه 

دیدیم، نباید تعجب کنیم.

دیروز سایت ایتالیایی »areanapoli.it« گزارش داد باشگاه 

بایرلورکوزن نسبت به جذب آزمون علاقه مند است و البته اشاره کرد 

که در این مدت تیم هایی مثل ناپولی، وستهام، اورتون، آرسنال 

و لسترسیتی دنبال این مهاجم ایرانی بوده اند. براساس این 

گزارش باشگاه های آلمانی ازجمله بایرلورکوزن درحال جمع آوری 

اطلاعات مربوط به آزمون هستند. در این گزارش همچنین ادعا 

شده که سردار نمی خواهد به سرنوشت بازیکنانی مثل علیرضا 

جهانبخش، آندرانیک تیموریان، کریم باقری و اشکان دژاگه در 

فوتبال باشگاهی انگلیس دچار شود که شانس کمی برای بازی 

داشته اند و تقریبا همیشه نیمکت نشین بوده اند و در بوندس لیگا 

فضای بیشتری برای تحمیل خود به ترکیب اصلی خواهد داشت!

آزمون:قرارداددارم،امامیخواهمچالشجدیدیراتجربه

کنم

مهاجم ایرانی زنیت دیروز در گفت وگو با برنامه »ورزش و مردم« 

درخصوص آخرین وضعیت خود و البته شایعات متعدد درباره 

پیوستن به یک تیم بزرگ صحبت کرد و گفت: »این پیشنهادها 

را در رسانه ها می بینیم و این موضوع کار من را سخت می کند. 

دوست ندارم زیاد در رسانه ها روی من مانور بدهند. درحال 

حاضر با زنیت قرارداد دارم و ذهنم روی همکاری با این تیم 

است و نمی توانم با تیمی مذاکره کنم، اما دوست دارم در آینده 

اتفاقات خوبی برای من بیفتد. حدود هفت، هشت سال است 

در لیگ روسیه هستم و تجربیات خوبی کسب کردم، اما دوست 

دارم چالش جدیدی را مثل همه بازیکنان شروع کنم و امیدوارم 

این چالش زودتر شروع شود. درحال حاضر دو سال دیگر با زنیت 

قرارداد دارم و نمی توانم بدون هماهنگی این باشگاه چیزی در 

خصوص آینده بگویم.«

وی درخصوص اینکه گفته می شود پدر او تمایلی به حضورش 

در لیگی خارج از روسیه ندارد، افزود: »هیچ کس در خصوص 

خانواده من چیزی نمی داند. رازهای خانوادگی ما هیچ وقت در 

رسانه ها نخواهد رفت. پدر من همیشه گفته است حرف آخر را در 

فوتبال خودم بزنم. درحال حاضر ۲6 ساله هستم و تصمیمات 

را خودم می گیرم. البته همیشه با خانواده مشورت می کنم، اما 

تصمیم آخر را خودم خواهم گرفت. زمانی که به زنیت آمدم نیز 

خودم تصمیم آخر را گرفتم.«

مهاجم تیم ملی فوتبال کشورمان درخصوص حضور در زنیت 

روسیه و رقابت با مهاجم ملی پوش این تیم گفت: »قبل از حضور 

در زنیت به این موضوع فکر کردم. به خودم اطمینان داشتم و 

عاشق جنگیدن هستم و دوست ندارم در رقابت سالم شکست 

بخورم و خدا را شکر باوجود کار سخت توانستم نظر مربی را جلب 

کنم. در هیچ کجای روسیه و در هیچ تیمی تضمینی برای بازی 

کردن به شما داده نمی شود، مگر رئیس جمهور این کشور باشد.«

آزمون درخصوص اختلاف کیفیت عملکرد او در مسابقات باشگاه 

و بازی های ملی تصریح کرد: »من در گذشته در روبین کازان بازی 

می کردم که به دلیل کیفیت تیم مجبور به عملکرد دفاعی بودیم 

و این موضوع کار من را سخت می کرد. در جام جهانی نیز وقتی 

قرار بود دفاعی بازی کنیم و تا محوطه ۱8 قدم تیم خود بازگردم، 

کاری از من برنمی آمد. واقعا مردمی که از من انتقاد می کردند 

می توانند دو بار از محوطه ۱8 قدم تیم خود تا محوطه ۱8 قدم 

تیم حریف بروند و بیایند.«

وی خاطرنشان کرد: »مردم نمی دانند تاکتیک مربیان چه چیزی 

است، اما باز انتقاد می کنند. همیشه وقتی با خانواده درددل 

کرده ام، گفته ام عملکردم در تیم ملی را تحسین می کنم. درحال 

حاضر باوجود سن وسال کم در میان پنج گلزن برتر تیم ملی حضور 

دارم. در این میان برخی نیز حسودی می کنند. در بازی آخر تیم 

ملی با عراق واقعا نمی دانستم وظیفه من در زمین چه چیزی بود. 

وقتی با مربی خوب کار می کنید، وظایف شما مشخص است و 

می دانید چه کاری باید در زمین انجام بدهید، اما در بازی های 

آخر تیم ملی من وظایفم را نمی دانستم. همین موضوع باعث شد 

در بازی با عراق در دقیقه 70 درخواست تعویض کنم و فکر می کنم 

حق نیز با من بود. مسی و رونالدو نیستم که همه را دریبل کنم و 

گلزنی کنم و به تنهایی نیز نمی توانم کاری در زمین انجام بدهم.«

بامجوزیکهستادمبارزهباکرونا

برایآغازمجددفعالیتهایورزشی

صادرکرد،حالاباردیگرفوتبالاز

رکودخارجشدهوتیمهایکییکی

تمریناتخودراآغازمیکنندتادرتاریخمقرربازیهایخودراازسربگیرند.

دراینبینسرخهاباتوجهبهاینکهدرزمانیایدهآلپولکارگزاررادرحسابخود

دیدند،توانستندبهموقعپولبازیکنانوکادرفنیرابهحسابشانواریزکردهتا

مشکلیبرایآغازتمریناتوهمچنینتهدیداتیکهدرخصوصتحریمتمرینات

شنیدهمیشد،وجودنداشتهباشد.اماهنوزمشکلاتیوجودداردکهپرسپولیسو

آیندهاشرادرلیگبرترتهدیدمیکندکهآنهمبهشکایتخارجیهاازاینباشگاه

بهفیفاربطداردوممکناستباجرایمیسنگینبابتاینپروندههامواجهشوند.

درخصوصاینپروندههاوهمچنینشایعاتیکهدراینروزهادرخصوصآیندهاین

شکایاتبهگوشمیرسدبامهدیخواجهوند،معاونحقوقیباشگاهپرسپولیس

گفتوگوکردیمکهماحصلآنرادرادامهمیخوانید.

دیروزدراخبارموضوعیدیدهشدکهالبتهتوانستهوادارانپرسپولیسراخوشحال

کند.موضوعمصالحهشماباماریوبودیمیرچیست؟

باتوجه به اینکه این خبر بارها و بارها در فضای مجازی پخش شده و اکثر پیج ها و کانال های 

هواداری آن را درج کرده اند، لازم است که توضیحاتی را ارائه کنم. من در گذشته هم بارها 

براین موضوع تاکید کرده ام که یکی از اصلی ترین سیاست های باشگاه مصالحه با افرادی 

است که از پرسپولیس در فیفا اقامه دعوا کرده اند و ما برای رسیدن به این توافق تمام تلاش 

خود را کرده ایم اما هنوز توافقی با بودیمیر صورت نگرفته و ما براساس وظایف خود در بخش 

حقوقی باشگاه روند پرونده را در فیفا دنبال می کنیم تا زمانی که اتفاقی جدید در روند مذاکرات 

صورت پذیرد. باید تاکید کنم دراین پرونده امکان مصالحه وجود دارد.

اینکهگفتهمیشودقراراستظرفچندروزآتیبخشقابلتوجهیازطلببرانکو

بهاوپرداختشودتابابمذاکراتآتیبازشود،صحتدارد؟

از زمانی که رسول پناه هدایت باشگاه را برعهده گرفت این موضوع یکی از اولویت های مهم 

ایشان بود که بتواند به نوعی که درخور شأن باشگاه پرسپولیس است با کادرفنی اسبق تیم 

توافق کنند و دراین بین قطعا مراحلی را هم برای رسیدن به این مهم طی کرده اند اما من 

درجریان این موارد قرار ندارم و براساس وظایفی که بر دوشم است تا زمانی که توافق قطعی 

و رسمی صورت نگیرد، پرونده ها را طبق روال عادی پیگیری می کنم.

اعتراضبهرایصادرهدرخصوصپروندهبرانکوودستیارانشانجامشدهاست؟

ما مستندات و دفاعیات خود را آماده کرده ایم و به احتمال زیاد امروز وجهی که باید به صورت 

فرانک سوئیس برای اعتراض به پرونده ها به حساب فیفا واریز شود را می پردازیم و به این رای 

به صورت رسمی معترض می شویم و نگرانی از این بابت وجود ندارد و هواداران خیال شان 

راحت باشد که ما تا حد ممکن اجازه نمی دهیم پرسپولیس لطمه بخورد.

باتوجهبهاینکهپولبهباشگاهتزریقشدهبهترنبوداینپروندههابهاعتراضکشیده

نمیشدوباپرداختمبالغتعیینشدهبهاینپروندههاخاتمهدادهمیشد؟

خب این درحیطه وظایف من نیست و قطعا باید مدیران باشگاه در این خصوص تصمیم بگیرند 

اما من براساس وظایف حقوقی که برعهده دارم، قصد اداره کردن این پرونده ها و به نوعی زمان 

خریدن برای باشگاه را دارم تا زمان مناسب برای باشگاه فراهم و شرایط برای مختومه کردن 

این پرونده ها وجود داشته باشد.

موضوعشکایتگابریلکالدرونازپرسپولیسبهکجاانجامید؟

شکایت ایشان از باشگاه پرسپولیس مدتی قبل به دست ما رسیده و ما هم مدارک و دفاعیات 

خود را آماده و طرح دعوای متقابل کرده ایم و منتظریم رای فیفا صادر شود تا اقدامات بعدی 

را صورت دهیم.

بحثاستوکسهمیکیازمواردیاستکههوادارانپرسپولیسبهشدتآنرا

پیگیریمیکنند.ظاهرادرایمیلیبهاوآغازتمریناتاعلاموازاوخواستهشدهبه

تمریناتبرگردد؟

ما باید روال قانونی را پیش ببریم و به استوکس هم مانند دیگر بازیکنان خارجی آغاز تمرینات و 

زمان بازگشت را اطلاع دادیم و در انتظار جواب هستیم. از سوی دیگر روال قانونی این قرارداد 

و شکایت به فیفا را هم در وقت مناسب انجام خواهیم داد و البته شاید او در آینده بتواند با 

مدیران باشگاه به توافق برسد.

  گفتوگو  چهره

لورکوزن،تازهترینمشتریسرداردررسانههایخارجی

آزمون:اینپیشنهادهادررسانههاست!
معاونحقوقیپرسپولیسدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:مصالحهباشاکیاندراولویتپرسپولیساست

ازکالدرونشکایتمتقابلکردیم
بهوقتشازاستوکسشکایتمیکنیم،اماشایدباباشگاهبهتوافقبرسد
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